

Dr. ZHIHANG YE

Birth Date:

Passport Number:

Issued by: National Immigration Administration

Date of issue:

Expiry Date:

Country issued in: CHINA

## **World Conference on Earthquake Engineering**

Milan, (Italy) June 30 - July 5, 2024 - MiCo Congress Centre

Dear Dr. YE,

Following your request, you are invited to attend the "World Conference on Earthquake Engineering", that will be held in Milan, Italy, on June 30 - July 5, 2024.

Conference will consist of scientific sessions, symposia and free communications.

You will share your experience and knowledge with specialists from other countries and have the opportunity to present original researches which will form the basis of innovation in the future.

Please note that this invitation letter is issued with the intent of supporting your application for a visa in order to attend this scientific event. It does not bind the Organizing Secretariat nor the Congress Organisers to provide financial support for costs related to your participation (visa fee, travel, hotel, registration fees, health insurance, etc.).

Best regards,

The Organizing Secretariat AIM Group International

Jas M



## World Conference on Earthquake Engineering

Milan, (Italy) June 30 - July 5, 2024 - MiCo Congress Centre

OnJune 30 - July 5, 2024 the "World Conference on Earthquake Engineering" will be held in Milan, Italy.

ZHIHANG YE asks the possibility to attend the above mentioned meeting.

On this purpose, we kindly ask to this Embassy the visa for the participation in the Conference of the above mentioned delegate.

Please find here-enclosed the invitation letter.

We kindly ask you to examine this request and, thanking you for your co-operation, we remain at your disposal.

The Organizing Secretariat AIM Group International

米兰, 意大利, 2024年4月1日

叶智航 博士

出生日期:

护照号码:

签发机构: 中华人民共和国国家移民管理局

签发日期:

失效日期:

签发国家:中国

世界地震工程会议

米兰 (意大利), 2024年6月30日-7月5日 MiCo 会议中心

亲爱的叶博士,

按照您的要求,您被邀请参加世界地震工程会议,该会议在 2024 年 6 月 30 日-7 月 5 日于 米兰(意大利)举办。

该会议包括科研报告会、研讨会和自由交流环节。

你将与世界各国的参会专家分享学术经验和知识,并有机会展示创新成果,这将为未来的 创新打下基础。

请注意:本邀请函的发出是为了支持你申请签证、以便参会,但是并不意味着秘书处和组委会将提供任何的经济支持(签证、旅途、住宿、注册、保险等费用)。

祝好,

组委会秘书处

AIM Group International

## 意大利在中国领事馆

世界地震工程会议

米兰(意大利), 2024年6月30日-7月5日MiCo会议中心

世界地震工程会议在 2024 年 6 月 30 日-7 月 5 日于米兰 (意大利) 举办。

叶智航申请参加上述会议。

出于此目的, 我们友好地请求领事馆为上述参会代表签发签证。

请查阅上述的邀请函。

请查阅此申请,谢谢您的合作,等待您的指示。

组委会秘书处

AIM Group International